
Els afectats pel tancament de Can Bofí Vell dormen davant 
l’Ajuntament per reclamar que es reobri l’alberg

Al carrer

Ex
em

pl
ar

 g
ra

tu
ït

Nú
m

. 7
85

  -
 D

el
 2

4/
05

 a
l 0

6/
06

/2
02

4



2 REPORTATGE Núm. 785Albert Sancho - redaccio@diaridebadalona.com

Un grup de persones sense sostre que es 
refugiaven a Can Bofí Vell dormen des de 
fa una setmana a la Plaça de la Vila. El 
polèmic tancament de l’alberg social ha 
provocat que la quarantena de persones 
que hi feien nit s’hagin vist obligades a 
trobar altres espais.
Una desena de persones sense llar fa una 
setmana va decidir iniciar una acampada a 
davant del consistori per visibilitzar la seva 
situació i demanar que es reobri l’alberg. 
“Ens van fer fora sense cap alternativa. Ni 
menjar, ni cap espai alternatiu”, expliquen. 
Després de tres setmanes del tancament, 
la majoria dels antics usuaris continuen 
dormint al carrer sense cap alternativa.

Les persones sense llar inicien una re-
collida de firmes i aliments
Davant la desesperació dels acampats, han 
buscat alternatives per denunciar la seva 
situació. Els acampats han iniciat una reco-
llida d’aliments i firmes per reobrir l’alberg. 
A més, amb l’ajuda d’alguns veïns han obert 
un compte d’Instagram (@deCanBofiVellal-
carrer) en el que expliquen el dia a dia de 
la seva lluita. La plataforma Badalona Acull 
està coordinant un grup de voluntaris per 
fer aquestes donacions d’aliments i recolli-
des de firmes.

El govern descarta que es reobri Can 
Bofí Vell
L’alcalde Xavier Garcia Albiol va pronun-
ciar-se sobre el tancament d’aquest servei 

“Ens van fer fora d’un 
dia per l’altre sense 
cap alternativa”
Els afectats pel tancament de Can Bofí Vell 
dormen davant de la Plaça de la Vila per 
reclamar la reobertura de l’alberg

“Ens van fer 
fora sense cap 
alternativa. Ni 
menjar, ni cap 
altre espai on 
anar”

Badalona Acull 
ha organitzat 
una recollida 
d’aliments i 
firmes per reobrir 
l’alberg

el dijous en una entrevista al Badalona 
Matí. Albiol critica que l’ajuda s’allar-
gués en el temps: “Busquem un model 
d’atenció amb fórmules que impliquin 5 
o 6 mesos d’atenció, però com a ajunta-
ment no podem donar acollida durant tres 
mesos”. 
Des del govern asseguren que s’estan es-
tudiant diferents alternatives per atendre 
durant “uns mesos” persones sense llar, 
però que aquest espai no serà la Masia de 
Can Bofí Vell. 
Dies abans, el regidor Juan Fernández 
feia unes polèmiques declaracions en les 
argumentava motius econòmics quan ini-
cialment es justificava per no tenir la com-
petència: “No podem donar sostre de per 
vida gratuïtament a ningú.”

Afectats pel tancament de Can Bofí Vell

El Síndic de Greuges obre una actuació 
d’ofici: l’Ajuntament no pagava des del 
2021 i acumulava un deute d’1,7M
El 29 d’abril l’únic alberg per a persones 
sense llar a Badalona, Can Bofí Vell, i que 
atenia fins a 45 persones cada dia amb 
pernoctació i menjador social va tancar. 
El motiu del tancament és l’impagament 
de l’Ajuntament a la cooperativa Suara qui 
gestionava el servei. El consistori no paga-
va els seus serveis des del 2021 acumulant 
un deute d’1,7M a la cooperativa Suara. El 
Síndic de Greuges de Catalunya va obrir 
una actuació d’ofici i va demanar informa-
ció a l’Ajuntament sobre les alternatives i 
els recursos que s’han ofert a les persones 
afectades. Malgrat que l’objectiu era evitar 
que les persones es veiessin abocades a 
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Acampada dels sense llar a la Plaça de la Vila

tornar al carrer, aquest procediment no ha 
tirat endavant. En el darrer recompte de la 
Taula Sense Llar van localitzar un total de 
90 persones sense llar a Badalona. L’alberg 
actual tenia una capacitat de fins a 45 per-
sones que han quedat al carrer. La platafor-
ma Badalona Acull recordava que el consis-
tori havia aprovat un alberg per a unes 200 
persones i amb l’entrada del Partit Popular 
al govern es va tirar enrere la mesura.

Albiol: “Com a 
ajuntament no 
podem donar 
acollida a 
persones durant 
tres mesos”

Juan Fernández: 
“No podem donar 
sostre de per vida 
a ningú”
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Els delictes a Badalona augmenten un 15%
A la resta de Catalunya, els delictes s’han incrementat 
en un 5% i a la ciutat de Barcelona han disminuït 8 punts

La criminalitat ha pujat a Badalona un 15% 
durant el primer trimestre de l’any, segons 
dades del Ministeri de l’Interior. Aquesta 
dada representa 10 punts més que la mit-
jana catalana. Els delictes que experimen-
ten un augment més significatiu en com-

paració amb el mateix període de 2023 són 
els ciberdelictes (29,7%) i les agressions 
sexuals amb penetració (66,7%).
Els robatoris també han estat uns dels 
delictes que han augmentat. Robatoris 
amb violència (+8,3%) o els robatoris a 

L’Ajuntament 
de Badalona 
incorpora un 
gerentdomicilis i establiments (+11,2%). Unes 

de les dues dades més positives són els 
furts i la sostracció de vehicles que han 
disminuït a la ciutat un 1,2% i un 5,3, 
respectivament. 

Els delictes baixen a Barcelona i a la 
resta de la província
Malgrat que a Badalona han augmentat, els 
fets delictius a Barcelona s’han reduït un 2,4 
% durant els primers tres mesos del 2024 
en comparació amb el mateix període de 
l’any anterior. A la resta de la província de 
Barcelona ha augmentat un 4%, Catalunya 
ha crescut 5 punts i a tota Espanya ha incre-
mentat en un 3,2%. A ciutats similars que 
Badalona, com ara Terrassa, la criminalitat 
ha crescut un 7,2% i a l’Hospitalet de Llo-
bregat ha disminuït un 0,9%. Des de l’opo-
sició, el PSC ha defensat que es polítiques 
de seguretat del govern de Garcia Albiol han 
fracassat. El socialista Fernando Carrera ha 
reclamat una millora dels recursos de la 
Guàrdia Urbana de Badalona, la qual va es-
tar uns dies sense poder tramitar denúncies 
perquè s’havia quedat sense paper.

Després d’un llarg procés amb diversos 
entrebancs i varis noms sobre la taula,  
l’Ajuntament de Badalona ha incorporat a 
la seva estructura la digura d’un gerent. És 
el primer cop que el consistori incorpora 
aquest perfil que serà el responsable de la 
direcció, gestió, control intern, organitza-
ció tècnica i administrativa de l’organitza-
ció. Jofre Clofent Calsapeu, Jofre Clofent 
Calsapeu, és Llicenciat en Dret per la 
Universitat de Barcelona i funcionari de 
carrera de l’Administració Local. 

DELICTES BADALONA PRIMER TRIMESTRE 2023-2024
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L’enderrocament de l’edifici de l’antiga fàbrica
Mobba començarà aquest juliol

Edifici fàbrica MOBBA

Les obres d’enderroc tenen prevista una durada de cinc mesos

Punt i final a una llarga història de bens, 
litigis i protestes veïnals. Un relat amb 
guanyadors i vençuts que es podrà veu-
re materialitzada aquest mes de juliol. 

Aquesta serà la data en que ha anunciat 
el govern que començarà el buidatge de 
l’antiga fàbrica Mobba, al Centre de la 
ciutat. De cara a finals d’any entraran les 

màquines per l’enderroc. Està previst que 
les obres per tirar a terra la Mobba tinguin 
una durada de cinc mesos i que abans que 
finalitzi aquest any es presentarà l’avan-
tprojecte de la nova plaça, així com de la 
urbanització de l’entorn.

Unes obres que duraran 5 mesos
L’enderrocament serà total i afectarà les 
dues edificacions existents de l’antiga fà-
brica Mobba. Un dels immobles està situat 
en la cantonada dels carrers de Colom i de 
Sant Isidre, i el segon dels edificis, més alt, 
en el carrer Dos de Maig, amb façana als 
carrers de Sant Isidre i d’Eduard Maristany. 
Tots dos es troben en un greu estat de de-
teriorament. Les obres tenen prevista una 
durada de cinc mesos i eliminaran un sos-
tre construït de 6.011 m2. Tècnicament, una 
de les primeres accions a abordar serà la 
retirada de les cobertes de les edificacions 
on hi ha plaques de fibrociment amb amiant 
que s’hauran d’eliminar seguint els proto-
cols establerts. 

Un llarg litigi
L’entrada de les màquines serà possible 
després que el Butlletí Oficial de la Provín-
cia de Barcelona (BOPB) publiqués el pas-
sat 9 de maig el “Projecte d’enderroc de les 
edificacions municipals situades entre els 
carrers Colom, Sant Isidre, Dos de Maig i 
Eduard Maristany, antiga fàbrica MOBBA”, 
últim requisit preceptiu per portar a terme 
les obres. Abans, el passat 27 de febrer, 
el Tribunal Superior de Justícia de Cata-
lunya (TSJC) ja havia rebutjat l’últim dels 
recursos que s’havien interposat per evitar 
l’enderrocament de l’edifici. Sentència que 
el passat 17 d’abril va esdevenir ferma.

Propietat municipal des del 2014
L’Ajuntament de Badalona va expropiar 
l’any 2014 el que havia estat l’antiga fàbri-
ca Mobba, dedicada a la fabricació de bàs-
cules i balances. Llavors ja es va catalogar 
aquest espai com a zona verda, amb l’ob-
jectiu de demolir la fàbrica i construir-hi 
un parc.

CAN CASACUBERTA TANCARÀ DURANT SIS MESOS: L’AJUNTA-
MENT ANUNCIA LES “OBRES DEFINITIVES” DE LA BIBLIOTECA

Segons ha assegurat l’Ajuntament de Ba-
dalona, la biblioteca de Can Casacuberta 
afrontarà aquest mes de juny “les obres 
definitives” que han de posar punt final als 
problemes de goteres i de climatització que 
pateix aquest equipament. La previsió és 
que aquestes obres comencin al juny i tin-
guin una durada de sis o set mesos.
Les obres previstes resoldran tant el mal 
estat de la teulada, que provoca el problema 
que quan plou hi entra l’aigua, com els pro-
blemes de temperatura. Durant els mesos 
que durin els treballs la biblioteca haurà 

de tancar les  portes. Durant aquest perío-
de s’ofereix com a alternativa als usuaris la 
biblioteca Canyadó i Casagemes – Joan Ar-
genté i la sala d’estudis del Centre Cultural 
El Carme.
Can Casacuberta de Badalona va tornar a 
reobrir les seves el passat 18 de desembre, 
després de més de tres anys clausurada, 
però el govern municipal ja havia manifes-
tat que la instal·lació tenia encara pendent 
la finalització d’obres en la coberta de zinc i 
la millora d’alguns elements del sistema de 
climatització.

Goteres a la Biblioteca Can Casacuberta

Albert Sancho - redaccio@diaridebadalona.com
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Una Shopping Night de pel·lícula
El món del cinema serà el protagonista dels aparadors durant la 10a Shoping Night. 
Se celebr arà aquest dissabte 25 de maig a les botigues del Centre.

Badalona celebra la 10a edició Badalona 
Shopping Night i ho farà d’una manera molt 
especial. La màgia del setè art serà la pro-
tagonista d’aquesta edició amb diverses ac-
tivitats que giraran entorn d’aquest món. La 
10a edició de la Badalona Shopping Night 
serà el 25 de maig, a partir de les 19h, al 
Centre de la ciutat.

Una dècada de Shoping Nights
La iniciativa va ser impulsada per l’Associa-
ció de Comerciants del Centre de Badalona 
juntament amb el suport de l’Ajuntament de la 
ciutat. La primera edició es va dur a terme en 
2014, amb l’objectiu de dinamitzar el comerç 
local i oferir als ciutadans una nit diferent i 
atractiva. Des de llavors, l’esdeveniment ha 
crescut en popularitat, convertint-se en una 
tradició anual esperada amb entusiasme.
Enguany, les decoracions dels aparadors de 
les botigues estaran inspirats en pel·lícules 
emblemàtiques i elements que ens trasllada-
ran a un plató cinematogràfic o una sala de 
cine. L’acte s’ha convertit en un dels esdeveni-
ments més multitudinaris que es fan al Centre 
de la ciutat durant les Festes de Maig. En-
guany, la festa arribarà el darrer cap de setma-
na del mes de maig, el 25 de maig, coincidint 

amb un clàssic de les Festes de Maig, la Festa 
a Baix a Mar. Es preveu que la Shopping Night 
arribi amb promocions i descomptes de fins 
a un 20%, durant la nit de botigues obertes. 
Els comerciants reporten un notable augment 
en les vendes, la qual cosa contribueix a la 
prosperitat del comerç minorista de la ciutat. 
A més, l’afluència de visitants, alguns provi-
nents d’àrees pròximes, impulsa el turisme 
local i dona a conèixer Badalona com un destí 
atractiu i dinàmic. El president de BadaCentra, 
Cinto Gubern, explica que “la Shopping s’ha 
convertit en un dels actes més multitudinaris 
de les Festes de Maig”. A més, Gubern expli-
ca que “és una nit molt esperada i sabem que 
ve molta gent de fora de Badalona per aquest 
esdeveniment”.

Badalona, una ciutat de cinema
Que Badalona és una ciutat de pel·lícula, ja 
ho sabem els badalonins, però que ho sàpiga 
la resta del món és una altra cosa. Una de 
les iniciatives que més ha treballat per posar 
Badalona en el mapa cineasta europeu és el 
FILMETS Film Festival. L’origen del festival 
va ser l’any 1969, de caràcter biennal, amb 
el nom ‘Mundial Badalona de Cine Amateur’. 
La Secció de Cinema Amateur del Museu era 

l’entitat que organitzava aquell certamen in-
ternacional que mantenia col·laboració amb 
els principals festivals de cinema amateur 
de Catalunya. Aquests festivals projectaven 
pel·lícules en 8 mm, Súper8, Single 8 i 16 
mm. Un punt de trobada de cineastes i públic
El FILMETS va més enllà d’un festival de 

“És una nit molt 
esperada i sabem 
molta gent ve 
expressament de 
fora de Badalona”

“La Shopping s’ha 
convertit en un 
dels actes més 
multitudinaris de 
les Festes de Maig”

curtmetratges. S’ha convertit en un punt de 
trobada de cineastes i sobretot del públic 
més fidel. Des de la seva recuperació, ha 
comptat amb la participació dels principals 
curtmetratgistes catalans i de la resta de l’es-
tat. En el festival hi han participat autèntics 
talents del cinema internacional, que poste-
riorment han destacat amb la producció de 
llargmetratges d’impacte mundial. 

FILMETS celebra 50 edicions: més ses-
sions i entitats participants  
El FILMETS compleix 50 edicions i, com no 
podia ser d’una altra manera, ho celebrarà 
amb una edició especial. Els organitzadors 
voldran mantenir l’aspecte commemoratiu al 
llarg de tot el festival amb una sèrie d’actes, 
premis i referències a tots aquests anys. Una 
de les grans novetats d’enguany serà que hi 
haurà més ciutats vinculades. Altres ciutats 
de l’Àrea Metropolitana, a banda de les seus 
oficials habituals, se sumaran el projecte. El 
festival més antic de Catalunya de curts de 
Catalunya, i dels més antics d’Espanya esten-
drà el seu territori amb un increment de les 
seus i les sessions. A més, diverses entitats 
de Badalona es sumaran al FILMETS per ser 
seus on projectar algunes de les sessions.

Peiró
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Aparadors de les botigues de 
BadaCentre per la Shopping 
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L’AMB fa un pas endavant per im-
pulsar la moto elèctrica compar-
tida a la metròpolis de Barcelona. 
Aquesta setmana s’ha publicat la 
convocatòria per a l’atorgament de 
llicències metropolitanes per facili-
tar la implantació de motos elèctri-
ques d’ús compartit, estacionades 
a la via pública.
Ho fa regulant la implantació dels 

AMB llança la primera 
convocatòria de llicències 
del “bicing de motos”

operadors i atorgant llicències 
metropolitanes que comporten el 
desplegament de 10.000 vehicles, 
distribuïts, inicialment, en vuit mu-
nicipis metropolitans. Per tant, els 
operadors tindran des de demà, 22 
de maig, fins al proper 11 de juny 
per presentar les seves sol·licituds.
El procediment d’atorgament esta-
blert en la convocatòria garanteix 

una distribució equitativa dels ve-
hicles i aplica criteris de solvència 
mínims per a l’admissió dels inte-
ressats i criteris mediambientals. 
L’atorgament de les llicències de 
caràcter temporal es farà per sor-
teig públic. Les llicències tindran 
una vigència de dos anys, prorro-
gables per un període màxim de 
dos anys més (d’any en any).

MOR JAUME LLEAL, EL BADALONÍ QUE POSAVA LA VEU AL PARE 
DELS PICAPEDRA

El món del doblatge es desperta de dol 
amb la mort de l’actor i director de doblatge 
Jaume Lleal. El badaloní va dirigir clàssics 
del cinema com ‘L’exorcista’ i ‘E.T., L’extra-
terrestre’ (20è aniversari) o la sèrie ‘Veïns’. 
Fou la veu en català del mític Barney d’ ‘Els 
Picapedra’. Descansi en pau. També va par-
ticipar als doblatges al català d”Inuyasha‘, 
‘Lilo & Stitch’, ‘Jo, Claudi’ o ‘Els Barrufets’.
Tal com expliquen des d’El Círcol, l’actor va 
interpretar diversos anys a Satanàs en els 
Pastorets de l’entitat. Lleal va estar lligat a 

la Dramàtica, l’espai i també al bàsquet amb 
la Penya Margall. Lleal va ser activista en 
favor de la llengua i la cultura catalanes. 
Des del Círcol van emetre un petit comuni-
cat a les seves xarxes socials en motiu de la 
mort de l’actor: “Ha mort en Jaume Lleal i, 
des d’El Círcol, ens n’acomiadem amb tris-
tesa i grans records. Ens va ensenyar a fer 
caure el Satanàs com ho fem ara! Present al 
teatre, a l’esplai i al bàsquet amb la Penya 
Margall. Actor de doblatge i molt amic del 
rei blanc. Jaume, gràcies per tant”

Jaume Lleal, actor de doblatge badaloní

La posada en marxa del servei compartit de bici 
metropolità es preveu per a la tardor del 2024

L’alcalde de Badalona, Xavier 
Garcia Albiol, ha assegurat 
aquest dijous al Badalona Matí 
que alguns contractes munici-
pals han caducat per ‘incompe-
tència dels funcionaris’. Segons 
Albiol, alguns tinents d’alcalde 
han de repassar la documenta-
ció tècnica, preparada pels fun-
cionaris, i corregir-la. Hi ha tre-
balladors que només es toquen 

Albiol: “Alguns 
funcionaris del Viver 
que no es mereixen el 
que cobren”

Edifici El Viver

els nassos. “Hi ha treballadors 
i treballadores del Viver que 
no es mereixen els sous que 
cobren”. Hi ha contractes que 
caduquen i els funcionaris no 
fan res, segons Albiol. L’alcal-
de ha volgut deixar clar que hi 
ha treballadors que fan molt 
bé la seva feina, i que treballen 
per cinc persones, però hi ha 
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50è aniversari de l’incendi de la fàbrica Haissa
en el que van morir sis persones 
Badalona va retre homenatge a les víctimes del tràgic incident amb un acte

El 17 de maig de 1974, un esfereïdor in-
cendi a la fàbrica HAISSA, al barri de La 
Morera, va deixar sis víctimes treballado-
res: la Glòria (17 anys), la Josefa (19), la 
Francisca (21), l’Antònia (50), l’Eusèbia 
(53) i el Francesc (48). Les sis persones 
s’havien quedat al vestuari en el temps del 
descans, i es disposaven a incorporar a les 
màquines bobinadores per continuar la jor-
nada. L’incendi de la Haissa va començar 
el 17 de maig de 1974 al voltant de les sis 
de la tarda. S’inicià al soterrani a causa de 
la combustió de les fibres acríliques, que 
originaren una intensa fumarada. Normal-
ment, la majoria dels treballadors sortien 
al carrer durant el descans per berenar, 
però aquell dia set persones van quedar-se 
a dins.L’empresa no tenia cap mena de 
llicència municipal. De fet, no sonà cap 
alarma, retardant que els altres treballadors 
s’adonessin de l’incendi. Així mateix, els 
materials cremats no estaven aïllats, les 
preses d’aigua per als bombers no tenien 
pressió, quelcom que va dificultar les tas-
ques d’extinció.

Acte amb la presència familiars de les 
víctimes i d’un treballador de la fàbrica
Badalona va homenatjar el divendres a la 
tarda a les víctimes i famílies afectades per 
l’incendi. Ho va fer amb un acte celebrat a la 
plaça dels Treballadors de la Haissa, ubica-
da al barri de Morera, i ha comptat amb els 
testimonis de familiars de les víctimes, d’un 
treballador de la fàbrica i de representants de 
l’Associació de Veïns del barri de Morera. Els 
assistents també han pogut escoltar l’escrit 
redactat per a l’ocasió per Emili Ferrando, 
autor del llibre Haissa: Història d’una tragèdia 
obrera en el tardofranquisme, qui no ha pogut 
assistir-hi. També hi han assistit represen-
tants dels grups municipals, de les entitats 
veïnals i sindicats. Una cantant i un cant coral 
s’han encarregat de musicalitzar l’acte. L’alcal-
de Albiol ha fet el darrer parlament de l’acte, 
que s’ha tancat amb un minut de silenci i una 
ofrena floral. Durant la seva intervenció, l’al-
calde ha honorat la memòria de les víctimes i 
ha reivindicat la resiliència dels supervivents 
i la fortalesa de les famílies que van haver de 
viure el dolor de la pèrdua.Acte d’homenatge a les víctimes 

Festa Baix a Mar, BadaBatuBèsties i 
Food Trucks, protagonistes de l’últim 
cap de setmana de Festes de Maig

BadaBatuBèsties
Dissabte 25 de maig - 11:30h
Cercavila de bèsties i grups de percussió de 
les escoles de Badalona. L’acte finalitzarà amb 
una gran batucada al passeig de la Rambla. 
Recorregut: carrers de Francesc Layret, del 
Carme, de la Caritat, de la Mercè, de Sant 
Pere, de Sant Pau i passeig de la Rambla.

Festa Baix a Mar
Dissabte 25 de maig - 20 h
La tradicional sardinada popular, amb pa 
amb tomàquet i sardines a la brasa, con-

tribueix a la recuperació del nostre passat 
mariner amb molt bona companyia. Per 
acabar, a les 21h, Cantada d’havaneres amb 
el grup Borinquen d’El Masnou. 

Happy Food Trucks
Divendres 24, dissabte  25 i diumenge 
26 de maig 
Un festival itinerant de foodtrucks, caravanes i 
restaurants sobre rodes, acompanyats dels mi-
llors concerts i activitats gastronòmiques.  Di-
verses activitats al llarg del cap de setmana que 
pots consultar a: www.happyfoodtrucks.com .



INSTITUT EUGENI D’ORS

ESO - BATXILLERAT

CICLES FORMATIUS
TORN DE MATÍ

- CFGM TÈCNIC EN CURES 
   AUXILIARS  D’INFERMERIA
- CFGM TÈCNIC EN FARMÀCIA I 
   PARAFARMÀCIA
- CFGM TÈCNIC EN ATENCIÓ A  
   LES PERSONES EN SITUACIÓ DE 
   DEPENDÈNCIA
- CFGS TÈCNIQUES D’ACTUACIÓ 
   TEATRAL

Av. del Maresme, 192, 08918 Badalona - Tel. 933 87 58 66

- CFGM TÈCNIC EN CURES AUXILIARS 
   D’INFERMERIA
- CFGS TÈCNIC SUPERIOR EN 
   LABORATORI CLÍNIC I BIOMÈDIC
- CFGS TÈCNIC SUPERIOR EN 
   INTEGRACIÓ SOCIAL 
- CFGS TÈCNIC SUPERIOR EN DOCUMENTACIÓ
   I ADMINISTRACIÓ SANITÀRIA
- CFGS TÈCNIC SUPERIOR EN EDUCACIÓ INFANTIL
- CFGM TÈCNIC EN ATENCIÓ A LES 
  PERSONES EN SITUACIÓ DE DEPENDÈNCIA

TORN DE TARDA

Cicles Formatius de Grau Mitjà i Superior: del 24 al 30 maig
PREINSCRIPCIÓ:  

Unes festes per recordar
Badalona celebrarà l’últim cap de setmana de Festes de Maig. Han 
estat uns dies intensos en els que els badalonins i badalonines han 
pogut gaudir de les festes. Amb aquest recull d’imatges mirem 
enrere per immortalitzar aquests dies.

Per anar escalfant motors, i 
celebrar la majoria d’edat, han 
programat The Crow Show, 
un tribut en directe a la Banda 
Sonora Original de la pel·lícula 
The Crow (1994). En motiu del 
30è aniversari de l’estrena de 
la pel·lícula set músics, sorgits 
de la Badalona dels 90 als ca-

Presentació XVIIIè 
Criptshow Fest amb el 
concert de The Crow

rrers del carrer Indústria, s’han 
retrobat per versionar i retre un 
petit homenatge a l’espectacular 
BSO, a la pel·lícula i a aquella 
època. Els 14 temes de la Banda 
Sonora Original de la pel·lícula 
THE CROW en directe, per a la 
presentació de la XVIII edició 
del festival de cinema fantàstic.

13ACTUALITAT BADALONAAlbert Sancho - redaccio@diaridebadalona.com

Imatges: Badalona Cultura



                     
138 usuaris de patinets elèctrics 
i vehicles denunciats a Santa Coloma
La Policia Local va immobilitzar un patinet que assolia una velocitat de 127 km/h

El 30% de les denúncies són per circular per la vorera

Durant els últims dies, la Policia Lo-
cal de Santa Coloma de Gramenet, en 
col·laboració amb el Servei Català de 
Trànsit, ha dut a terme una campanya 
especial enfocada a reduir la sinistra-
litat provocada per les distraccions al 
volant i, especialment, per l’incompli-
ment de les normes de trànsit i cir-
culació. 

48 de vehicles i 90 de patinets
Com a resultat d’aquesta campanya, 
un total de 48 conductors i conduc-
tores de vehicles de motor i 90 usua-
ris de Vehicles de Mobilitat Personal 
(VMP) han estat denunciats per infrin-
gir les normatives de trànsit i circu-
lació. 

Circular per voreres
De les 90 denúncies registrades rela-
cionades amb la conducció de VMP, 
un 28,9% es refereixen a la circulació 
per voreres, destacant-se com una de 

les infraccions més comunes, seguida 
de l’ús d’auriculars durant la conduc-
ció (15%) o el sobrepassar un semàfor 
en vermell (12,2%). Cal destacar que, 
durant els controls realitzats en els úl-
tims dies, els i els agents de la Policia 
Local han immobilitzat un total de 13 
patinets per presentar manipulacions 
tècniques amb l’objectiu d’augmentar 
la velocitat dels dispositius. 

127 km/h
En aquest sentit, i durant un dels con-
trols realitzats, la Policia Local va de-
tectar i immobilitzar un patinet elèctric 
que assolia una velocitat màxima de 
127 km/h. Pel que fa a les denúncies 
relacionades amb distraccions al vo-
lant de vehicles de motor, el 47,9% 
corresponen a sobrepassar semàfors 
en vermell, mentre que el 33% de les 
infraccions detectades estan relacio-
nades amb l’ús indegut de telèfons 
mòbils durant la conducció.
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El ‘Cuponazo’ reparteix 
400.000 euros entre 
Badalona i Santa Coloma 

Santa Coloma guanyarà més carril 
bici amb un nou tram de Bicivia 8

Sandra González i Francisco Co-
rrea, persones amb discapacitat 
com tots els venedors i vene-
dores de l’ONCE, han estat els 
encarregats de portar la sort a 
Badalona i Santa Coloma de Gra-
menet. Sandra ha venut cinc cu-
pons premiats amb 40.000 euros 
cadascun d’ells, 200.000 euros 
en total, des del seu quiosc situat 
a la Carretera Antiga de València, 
77 (Badalona). Per la seva part, 

La construcció del carril bici 
metropolità Bicivia 8, paral·lel 
al riu Besòs, que uneix San-
ta Coloma amb Montcada i 
Reixach, al nord, i Sant Adrià 
del Besòs, al sud, rep un nou 
impuls amb l’aprovació defi-
nitiva del projecte d’execució 

Francisco ha repartit 200.000 
euros més amb la venda de cinc 
cupons premiats amb 40.000 eu-
ros. Ho ha fet des del seu quiosc 
situat a l’Avinguda Santa Coloma 
cantonada amb Carrer Cultura 
(Santa Coloma). L’agència de 
l’ONCE a Badalona presta serveis 
personalitzats a 550 afiliats i afi-
liades i compta amb 171 agents 
venedors dels productes de joc 
de l’Organització.

per a la urbanització del carril 
Bicivia 8 Nord i del passeig per 
a vianants, entre el cementiri de 
Santa Coloma i Montcada. Bicivia 
és la xarxa pedalable metropolita-
na dissenyada per l’AMB, d’acord 
amb els municipis, i que actual-
ment està executada en un 65%. 

La construcció del carril bici metropolità Bicivia 8

734.990 euros
Per aquesta ampliació, la Jun-
ta de Govern Local ha aprovat 
un pressupost d’execució del 
contracte de 734.990 euros 
(IVA inclòs). 

Aprovació de l’ACA
L’aprovació del projecte esta-
va pendent de l’autorització de 
l’Agència Catalana de l’Aigua 
(ACA) per poder exe- cutar les 
obres. En aquest projecte, amb 
finançament Next-Generatio-
nEU, es prioritza un carril bici 
se- gregat de l’espai de vianants, 
amb una nova il·luminació i la 
incorporació de vegetació que 
produeixi ombres i potenciï la 
biodi- versitat. D’aquesta mane-
ra, es vol revertir la situació d’un 
passeig on la convivència entre 
persones vianants i bicicletes 
no era òptima, i la manca de 
connectivitat entre la carretera 
BV-5001 i el passeig fluvial. Cinc cupons premiats amb 40.000 euros
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El punt Reempresa de 
Santa Coloma, al primer 
lloc del rànquing

El nostre punt Reempresa ha quedat al pri-
mer lloc del rànquing de municipis de la 
província de Barcelona en la convocatòria 
passada, que correspon al període que va 
de l’octubre de 2022 a setembre de 2023. 
Així ho ha fet públic la Diputació de Bar-
celona, que periòdicament presenta l’acu-
mulat de les compra-vendes de negocis 
per municipis. Entre octubre de 2022 i 
setembre de 2023, el punt Reempresa, que 
gestiona el Servei de Foment Empresa-
rial, ha atès 65 persones reemprenedores, 
19 empreses cedents que s’han traduït en 
27 plans de Reempresa i 22 casos d’èxit. 

43 empreses demanen 
l’ajut a la digitalitzacióL’Esperit Sant suma esforços per 

a la detecció del càncer de pell

Un total de 43 empreses de la ciu-
tat han sol·licitat l’ajut municipal a 
la digitalització. La subvenció té 
com a objectiu ajudar-les a apli-
car les noves tecnologies als seus 
negocis, per ser més competitives 
i oferir una experiència de clien-
tela més completa i satisfactòria, 
d’acord amb les tendències de 
compra actuals. La subvenció co-
breix fins al 75% de les despeses 
i inversions que hagin realitzat 
en digitalització, amb un màxim 
de 6.000 euros. Les empreses 
que han sol·licitat l’ajut provenen, 
principalment, dels sectors de la 
restauració, el comerç al detall, els 
serveis a les persones i els serveis 

Un any més l’Hospital de l’Es-
perit Sant participa activament 
en la campanya Euromelanoma 

a les empreses. Amb la subvenció 
es poden pagar millores com ara 
el disseny i l’allotjament de pàgi-
nes web, posicionament a internet 
o la gestió de xarxes socials, en-
tre d’altres. Les despeses hauran 
d’haver-se realitzat a partir de l’1 
de gener de 2022 i fins al 31 de 
gener de 2024.

En fase de revisió
La convocatòria per presentar la 
documentació va finalitzar el pas-
sat 5 d’abril. El procés es troba en 
fase de revisió de la documentació 
presentada per les persones sol·li-
citants i es calcula que estigui re-
solt, en la seva totalitat, a l’estiu. 

per a la detecció del càncer de 
pell. Durant el mes de juny, el 
Dr. Alessandro Greco, especia-

Iniciativa compartida amb 30 països

lista del Servei de Dermatologia de 
la FHES, visitarà els usuaris que 
participin a aquesta campanya. La 
iniciativa ofereix a la població la 
possibilitat de revisar-se la pell per 
dermatòlegs en jornades gratuïtes 
i accessibles per a qualsevol per-
sona. La campanya Euromelanoma 
té com a objectiu la prevenció i el 
diagnòstic precoç de les lesions 
pigmentades de la pell, amb un en-
focament especial en la detecció de 
lesions canceroses com el melano-
ma i altres tipus de càncer cutani. És 
una iniciativa que es desenvolupa 
a nivell europeu, amb la participa-
ció de 30 països i en col·laboració 
amb organitzacions professionals de 
dermatologia i oncologia com l’Eu-
ropean Association of Dermato-On-
cology, l’European Organisation for 
Research and Treatment of Cancer i 
l’Acadèmia Europea de Dermatologia 
i Venereologia. 

El programa Reempresa ofereix assesso-
rament, tant aquelles persones que volen 
vendre el seu negoci, com a aquelles que 
estan considerant adquirir-ne un ja en fun-
cionament. Aquest acompanyament inclou 
orientació sobre el valor del negoci, ajuda 
en la redacció de contractes i, el millor de 
tot, sense cap cost. El punt Reempresa dona 
servei tant a Santa Coloma de Gramenet com 
a Sant Adrià de Besòs. Qualsevol persona 
interessada a emprendre o a comprar un ne-
goci en funcionament, pot sol·licitar una cita 
trucant al 93 466 52 24 o enviant un correu 
electrònic a reempresa@grameimpuls.cat.

Foto: Grameimpuls

S’ha atès 65 persones reemprenedores / Foto: Grameimpuls

La mobilitat elèctrica 
compartida arriba 
a Santa Coloma

L’Ateneu Cooperatiu del Barcelonès 
Nord, del qual forma part l’Ajuntament de 
Santa Coloma, a través de Grameimpuls, 
organitza una sessió informativa sobre la 
mobilitat elèctrica compartida. La troba-
da tindrà lloc el 28 de maig a les 17:30 
hores a l’Espai Gramenet (c. Sant Ra-
mon, 51). L’objectiu de la sessió és do-
nar a conèixer aquest tipus de mobilitat 
i quines són les possibilitats que tenen 
les cooperatives. Fa un temps que, des 
de l’Ateneu, es va crear un grup d’inter-
cooperació, format per cooperatives, co-
merços i associacions per tal de resoldre 
les necessitats comunes en l’àmbit de la 

distribució i la logística. Amb el suport 
de Som Mobilitat, el grup ha estat tre-
ballant perquè a la ciutat hi hagi places 
d’aparcament amb punts de càrrega elèc-
trica i així disposar de vehicles elèctrics 
compartits a la ciutat. La sessió, que està 
oberta a tota la ciutadania, comptarà amb 
la presència d’una persona membre de 
l’equip coordinador de Som Mobilitat. Si 
es vol assistir-hi, cal fer la inscripció en 
aquest enllaç. Per més informació es pot 
contactar amb el Punt Coop de l’Ateneu 
que gestiona Grameimpuls, a través del 
telèfon 934665224 o bé del correu ate-
neu@grameimpuls.cat.

Sessió organitzada pel 28 de maig / Foto: Grameimpuls
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Premi del Sueldazo de l’ONCE



El municipi disposarà de 
34 nous habitatges assequibles i socials
S’ampliarà el parc d’habitatge públic amb promocions a Les Oliveres i el Raval

Detallem els diferents projectes d’habitatge

La incorporació de 16 habitatges dotacio-
nals a Les Oliveres i 12 al barri del Raval 
ampliarà el parc d’allotjament assequible 
i social destinat a diferents col·lectius de 
la ciutat. D’una banda, a finals de maig 
es preveu la finalització de les obres de 
construcció del nou edifici d’habitatges 
dotacionals i allotjaments col·lectius per 
a joves del Complex Les Oliveres. D’al-
tra, la Junta de Govern Local va adjudicar 
a l’abril la redacció del projecte per a la 
reforma i rehabilitació integral de l’edifi-
ci municipal del c. de Monturiol, 20, per 
destinar-lo també a habitatges dotacio-
nals. Allotjaments dotacionals, com els 
que ja estan en funcionament per a la gent 
gran a l’antiga escola Miguel Hernández, 

són aquells que se situen en sòl destinat 
a equipaments públics i que tenen l’ob-
jectiu de donar resposta a les necessitats 
habitacionals transitòries de col·lectius 
considerats vulnerables o amb necessi-
tats d’emancipació. Aquestes dues ac-
tuacions s’emmarquen en el Pla Local 
d’Habitatge aprovat pel ple municipal al 
juliol de 2021, el document estratègic 
que determina les propostes i compro-
misos municipals en matèria d’habitatge 
mitjançant la definició d’actuacions i pro-
grames concrets.

Rehabilitació al c/ de Monturiol
El Ple va aprovar el 27 de febrer de 2023 
una modificació puntual del Pla Gene-

ral Metropolità que qualifica d’allot-
jament dotacional diverses parcel·les 
municipals, entre elles la del carrer 
del Monturiol, 20, on es troba un edi-
fici propietat de l’Ajuntament que s’ha 
d’adaptar a aquest canvi d’usos. Ac-
tualment, s’hi ubica el Centre Cívic del 
Raval. Per aquest motiu, s’ha d’elaborar 
un projecte per a la seva reforma i reha-
bilitació integral, amb un pressupost de 
45.455 euros, que contempli la cons-
trucción de 12 habitatges. El projecte 
estarà enllestit a finals d’aquest any i 
l’execució de les obres resta condicio-
nada al trasllat del centre cívic al seu 
nou emplaçament al costat del Centre 
Esportiu del Raval.

Pendents de l’aprovació 
El 26 de febrer es van aprovar en sessió 
plenària les bases generals per a l’adju-
dicació dels 16 habitatges dotacionals en 
règim de lloguer assequible per a joves al 
Complex Les Oliveres, que compta amb 
una inversió total de més de 3,6 milions 
d’euros. En el proper plenari s’haurà de fer 
l’aprovació definitiva, un cop finalitzat el pe-
ríodo d’al·legacions. El projecte ha consistit 
en la rehabilitació d’un edifici municipal, en 
desús, amb una superfície de 2.387,17 m2, 
distribuït en 3 plantes amb 16 habitatges, 
per a 2 persones amb una superfície útil 
d’entre 48 i 50 m2. Els habitatges dispo-
saran de serveis comuns compartits com 
bugaderia, trasters, espais d’estada o sales 
d’ús, i s’han dissenyat sota criteris de sos-
tenibilitat i eficiència energètica. Les perso-
nes interessades a accedir-hi han de tenir 
entre 18 i 35 anys, estar empadronades a 
Santa Coloma i estar inscrites en el Registre 
de sol·licitants d’habitatge amb protecció 
oficial de Catalunya.

6 nous habitatges 
En el marc del Pla Local d’Habitatge, han 
finalitzat les obres de 3 projectes de re-
forma interior per a canvi d’ús de locals a 
habitatges, ubicats als carrers de Còrdova 
i Juli Garreta. Amb aquesta reconversió 
s’han guanyat 6 nous habitatges destinats 
a famílies en situació de vulnerabilitat. 
Davant de la situació d’emergència social 
i amb la finalitat de millorar la resposta a 
les situacions de risc d’exclusió residencial, 
el Servei d’Habitatge i Regeneració Urbana 
de l’Ajuntament va posar en marxa el 2019 
el projecte de reconversió dels locals de 
propietat municipal en habitatge, per ser 
destinats a l’arrendament, per a persones 
i/o famílies en situació d’emergència social.

2.000 euros al mes durant 
10 anys gràcies a l’ONCE
El ‘Sueldazo’ de l’ONCE reparteix 2.000 
euros al mes durant 10 anys a Santa Co-
loma. Victoria Revilla, agent venedora 
dels jocs responsables de l’Organització, 
és qui ha portat la sort a Santa Coloma 
de Gramenet amb la venda d’un cupó 
premiat amb 2.000 euros al mes durant 
10 anys: 240.000 euros en total. Victoria 
és una persona amb discapacitat, com 
els 2.400 agents venedors de l’ONCE 

a Catalunya, que ven els productes de 
loteria social, responsable i segura de 
l’Organització des del seu quiosc situat 
a Carrer Mossèn Jacint Verdaguer, 154. 
Santa Coloma de Gramenet pertany a 
l’Agència de l’ONCE a Badalona, que 
presta serveis personalitzats a 550 afi-
liats i afiliades i compta amb 170 agents 
venedors dels productes de joc de l’Or-
ganització.
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COMENÇA A FUNCIONAR EL SERVEI DE BAIXADA A DEMANDA AL 
NITBUS DE SANT ADRIÀ

Caldrà baixar per la porta davantera del bus

Els veïns de l’edifici Venus que no retirin les 
demandes hauran de pagar fins a 90.000 
euros pel canvi de pis. Segons avança El 
Periódico, aquestes quantitats, que són el 
doble d’altes o fins i tot més que les exi-
gides fa 14 anys, són les que es pretenen 
imposar ara als propietaris de domicilis de 
Venus que no retirin les demandes que han 
interposat contra el Consorci de la Mina, 
encarregat de desencallar l’operació i par-
ticipat pel Govern, els ajuntaments de Bar-

Des de l’1 de maig comença a funcionar 
el servei de baixada fora de parada a Sant 
Adrià de Besòs entre el Pont dels Pas-
sadors (N2 i N11) i Barcelona i entre el 
carrer Torrassa i els barris de la Catalana 
i la Mina de Barcelona (N6). S’amplia així 
un servei que funcionava ja en alguns 
trams de la línia N6. El servei s’adreça, 
preferentment, a dones i menors d’edat 
que puguin percebre alguna situació 
d’inseguretat, que ara podran demanar 

celona i Sant Adrià de Besòs i la Diputació. 
Per tant, els veïns del bloc Venus perdran 
el reallotjament gratuït a La Mina si no re-
nuncien a demanar indemnitzacions. En 
els darrers anys, desenes de residents han 
emprès accions legals per ser indemnitzats 
per la degradació del barri, mentre el pla de 
reallotjament es mantenia encallat. Segons 
les dades que té la Generalitat, un total de 
38 habitatges del bloc Venus han presentat 
una demanda. 

baixar fora de les parades establertes 
als recorreguts del Nitbus. Per fer-ho, 
hauran d’avisar prèviament al personal 
de conducció, que aturarà el vehicle en 
el lloc més pròxim i segur, sempre en 
un tram urbà i al costat de la vorera, o 
sobre un pas de vianants. Per a complir 
amb la normativa i assegurar un bon fun-
cionament del servei, la persona usuària 
haurà de baixar per la porta davantera de 
l’autobús.

No hi haurà indemnitzacions si es fa un reallotjament gratuït

Impuls a la creació d’una associació 
d’empreses dels polígons de Montsolís i la Verneda

Es van fer peticions en tres grans àmbits

Reunió organitzada per Promoció Econòmica al Casal de Cultura de Sant Adrià 

El passat mes d’abril va tenir lloc una tro-
bada d’empreses dels polígons de Mont-
solís i la Verneda amb la regidora delega-
da de Desenvolupament Econòmic Local, 
Cristina Obregón, i el de Territori Sosteni-
ble, José A. Gras per tal d’expressar les se-
ves demandes i reclamacions amb relació 
a la situació d’aquests polígons, i explorar 
la possibilitat de constituir una nova asso-
ciació per centralitzar la comunicació amb 
l’Ajuntament. Aquestes peticions es poden 
englobar en tres àmbits diferents. En pri-
mer lloc, el més urgent és la convivència 
de la indústria tradicional amb les noves 
empreses de distribució que treballen al 
polígon de Montsolís i que genera alguns 
conflictes per l’ús de la via pública.

Més presència policial
En segon lloc es demana una major 
presència de la guàrdia urbana al polígon 
per garantir la sensació de seguretat per-
sonal i material, així com el compliment 
de la normativa per part de totes les em-

preses. Per últim, cal destacar que la da-
rrera reivindicació que es fa ve de lluny i 
té a veure amb l’estat en general de la via 
pública i la seva conservació; més enllà 
de les millores que requereixen alguns 
punts de la infraestructura, les empreses 
reclamen una vigilància i eliminació més 
efectiva dels abocaments de residus, tant 
de tipus industrial com domèstic. Els dos 
regidors presents es van comprometre a 
traslladar les peticions a la resta d’àrees 
de govern implicades, però van recordar la 
necessitat de vehicular-les a través d’una 
associació d’empreses, figura imprescin-
dible per canalitzar les necessitats col·lec-
tives de les empreses. A més, van oferir-se 
per treballar conjuntament en la recerca de 
solucions a curt i mig termini.La iniciativa 
d’endegar l’associació va sorgir del govern 
municipal però compta amb l’assessora-
ment i seguiment de la Unió de Polígons 
de Catalunya (UPIC), que gaudeix d’àm-
plia experiència en l’impuls i suport a un 
gran nombre d’associacions d’aquest tipus 

arreu del país, i que era present a la re-
unió. El Servei de Promoció Econòmica 
de l’Ajuntament de Sant Adrià i la Unió 
de Polígons de Catalunya se centren ja en 

dinamitzar i acompanyar aquest impuls 
associatiu, per tal de facilitar els tràmits 
jurídics que haurien de menar a la seva 
constitució a mig termini.

PAGAR 90.000€ SI NO RETIREN DEMANDES: ELS VEÏNS DEL VENUS, 
SENSE INDEMNITZACIÓ SI VOLEN UN REALLOTJAMENT GRATUÏT
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La Fundació Formació i Treball obre la 
primera botiga al centre de Sant Adrià de 
Besòs, la segona del territori, amb la col·la-
boració de la Fundació Llegat Roca i Pi. La 
nova botiga ubicada a l’Avinguda Catalun-
ya, 57 se suma a les més de 180 existents 
a tot el territori espanyol, i és la número 27 
que la Fundació impulsa en territori català. 
El projecte aposta per un espai de consum 
sostenible reutilitzant béns de segona mà i 
afavorint alhora la inserció laboral de per-
sones en risc d’exclusió social del territori. 
A més, els ingressos de l’establiment es 
destinaran a iniciatives de formació i in-
clusió laboral de col·lectius vulnerables. 
Moda re- és una iniciativa empresarial 
impulsada per Càritas i destinada a la pro-
moció de l’economia social i solidària a 
través de la reutilització i el reciclatge de 
roba usada, amb l’objectiu principal de ge-
nerar llocs de feina socials i sostenibles.  
La botiga Moda re- Sant Adrià de Besòs 
ha estat creada amb una imatge moderna 
i actual, que pretén trencar els estereotips 
que s’associen a les botigues de segona 
mà. Actualment hi treballen 4 persones, 1 
d’estructura i 3 amb un contracte d’inserció 
sociolaboral. Es tracta de la segona boti-
ga al municipi de Sant Adrià de Besòs, de 
la número 27 impulsada per la Fundació 
a Catalunya, la qual se suma als més de 
180 punts de venda que hi ha a la resta 

El Govern de la Generalitat de Catalunya 
ha aprovat una partida pluriennal per valor 
de 5’9 milions d’euros per a la licitació del 
projecte i la direcció d’obres que ha de de-
finir la transformació i ampliació de l’edifici 
Turbines del Catalunya Media City, el hub 
audiovisual, digital i del videojoc que s’ubi-
carà a les Tres Xemeneies de Sant Adrià 
de Besòs. La licitació del projecte per a la 
rehabilitació d’aquesta nau de 22.6000 m2 
permetrà avançar en la definició del projec-
te que ha de convertir les Tres Xemeneies 
en un hub de referència a escala mundial 
en els àmbits de la formació, la recerca, la 
creació i la innovació. Les obres es preveu 
que comencin l’abril de 2026 i suposaran 
l’ampliació de la superfície actual de la nau 

del territori espanyol. A més a més, aquest 
nou establiment permet continuar ampliant 
la xarxa d’entrega social de roba i comple-
ments a persones i famílies en situació de 
vulnerabilitat ateses per la Fundació For-
mació i Treball, facilitant així la proximitat. 
Alhora que impulsar una major confluència 
de col·lectius a les nostres botigues, ator-
gant-ne la màxima dignitat i confidencia-
litat al lliurament. Un model que promou 
i impulsa projectes d’alt impacte: social, 
cobrint una necessitat bàsica insuficient-
ment resolta i/o desenvolupant itineraris 
sociolaborals per a col·lectius en situació 
de vulnerabilitat; mediambiental, reduint la 
generació de residus i allargant el seu cicle 
de vida; econòmic, creant llocs de feina, 
sostenibles en el temps i dirigits en exclu-
siva a persones vulnerables; i comunitari, 
afavorint propostes de proximitat al i des 
del territori. 

Donar a conèixer el projecte tèxtil
El projecte tèxtil de la Fundació Formació 
i Treball, encabit dins el projecte tèxtil de 
la Cooperativa Moda re-, es basa en un 
model d’economia circular que respecta 
i cuida les persone si el medi ambient: 
aconsegueix generar llocs de feina en el 
territori, resol necessitats poc cobertes de 
roba en persones vulnerables i, a la vega-
da, redueix la generació de residus.

Partida de 5.9 milions

Llum verda a la licitació del projecte arquitectònic 
de l’edifici Turbines del Catalunya Media City

La Fundació Formació i Treball obre la primera 
botiga Moda re- de Càritas al centre de Sant Adrià

L’abril de 2026 és la data prevista per a l’inici de les obres

Moda ecosocial i circular posant èmfasi especial en l’ocupació de persones vulnerables

fins als 35.000 m2

La Nau Turbines
El projecte Catalunya Media City planteja 
dos entorns d’actuació, oberts a la ciuta-
dania: per una banda, la zona de les Tres 
Xemeneies, amb els edificis de la Nau 
Turbines, les Tres Xemeneies i els espais 
adjacents, i per l’altra, el Parc Audiovisual 
de Catalunya, a Terrassa. La Nau Turbines 
és una estructura rectangular i diàfana 
de 5.676 m2 de planta i una alçada de 36 
m, situada davant el mar. L’edifici, un cop 
rehabilitat, serà un centre dedicat a la for-
mació, la innovació i l’experiència, un es-
pai d’ideació, d’aprenentatge, de recerca, i 
d’exhibició.

Hi treballen 4 persones
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Actuació manual per evitar l’entrada de maquinària a l’entorn natural

Sant Adrià neteja els residus 
acumulats a la desembocadura del riu Besòs

El servei d’urgència contractat per l’Ajun-
tament per dur a terme la neteja dels resi-
dus acumulats a la desembocadura del riu 
Besòs es va posar en marxa el 5 d emaig 
al matí i va finalitzar el dia 6. La forta cres-
cuda del riu provocada per les darreres 
pluges va arrossegar una gran quantitat de 
deixalles i brutícia al llarg de tot el parc 
fluvial que van acabar acumulades a la 
desembocadura del riu, a Sant Adrià de 
Besòs, una zona de gran valor ecològic, 
àrea de descans, alimentació i nidificació 
d’aus. La recollida dels residus l’ha dut a 

7 persones van efectuar la neteja 

Un cop aprovades les convoca-
tòries de subvencions per a la 
promoció i dinamització d’entitats, 
s’obre el termini per presentar 
sol·licituds. A la seu electrònica es 
poden consultar les bases, con-
vocatòries i annexos a presentar 
per le associacions dels seguents 
àmbits d’activitat: Convocatòria 
per a la concessió de subvencions 
en règim de concurrència com-
petitiva de subvencions finalistes 
per la promoció d’Associacions 

Es convoquen les subvencions 
d’associacions del municipi

Veïnals de Sant Adrià de Besòs; 
Convocatòria per a la concessió 
de subvencions en règim de con-
currència competitiva de subven-
cions finalistes per la promoció 
de les entitats de Dones i d’interès 
social per a promoure la Igualtat 
entre Dones i Homes i/o la Diver-
sitat afectiva, Sexual i de Gènere; 
Convocatòria per a la concessió 
de subvencions en règim de con-
currència competitiva de subven-
cions finalistes per la promoció 

d’entitats Culturals, Infantils, Ju-
venils i Educatives de Sant Adrià 
de Besòs; Convocatòria per a la 
concessió de subvencions en rè-
gim de concurrència competitiva 
de subvencions finalistes per la 
promoció d’entitats esportives 
de Sant Adrià de Besòs. Del 20 
de maig al 16 de juny es poden 
presentar sol·licituds mitjançant 
la seu electrònica. El 23 de maig 
es va fer una reunió informativa al  
Polidor.

La Policia Local de Sant Adrià 
ha aconseguit evitar l’ocupació 
d’un habitatge al barri de Sant 
Adrià Nord. Els fets delictius, 
succeïts el 14 de maig, es van 
aconseguir evitar gràcies a la 
ràpida actuació dels agents i la 
col·laboració veïnal. La Policia 
Local va procedir a la detenció 

Dos detinguts en un intent 
frustrat d’ocupació 

de dues persones implicades 
en l’intent d’ocupació. Des 
dels cossos policials es re-
corda a la ciutadania la impor-
tància de comunicar qualsevol 
sospita o situació irregular, i 
es reitera que es pot trucar al 
092 per informar i rebre assis-
tència immediata.

Es poden demanar fins al 16 de juny

Al barri de Sant Adrià Nord

terme un equip especialitzat de 7 persones 
de manera manual. Inicialment, s’havia 
previst una intervenció mecànica de suport 
que finalment no ha estat necessària i que, 
a més a més, els experts mediambientals 
que han assessorat l’Ajuntament desacon-
sellaven atès que la desembocadura és un 
espai natural protegit i d’accés prohibit.
Aquesta situació, que no s’havia donat 
abans, ha posat en evidencia la necessi-
tat d’ elaborar un protocol per prevenir les 
conseqüències de futures crescudes del 
riu Besòs. 



Nou premi per l’Infantil A de la Penya 
que disputarà els Campionats d’Es-
panya a Betanzos del 2 al 8 de juny, 
L’equip de Dídac Arredondo va superar 
les semfinals al Sese per 59-42. Els 
verd-i-negres van realitzar un enorme 
partit des del primer minut, sent molt 
superiors. 
El matx va tenir un jugador destacat, 
Maxim Andreev amb 17 punts. A la 
gran final, els badalonins no van tenir 
cap opció contra el Barça, caient 84-

42. Maxim Andreev i Gerard López 
amb 14 punts cadascú, els més des-
tacats. 
Respecte l’Infantil A femení, les verd-
i-negres van quedar quartes de Cata-
lunya i no podran disputar els Cam-
pionats d’Espanya a Pontevedra. A les 
semifinals van caure de manera clara 
contra les campiones, Femení Sant 
Adrià, i pel tercer i quart lloc, van 
perdre contra l’UE Mataró en un final 
d’infart per només cinc punts.

Després d’una enorme fase de grups, sent 
molt superiors a la resta d’equips (3 de 3 
en victòries) i exhibint un excel·lent joc 
contra el Celta en el vuitens de final, aquí 
arriba el final del camí.
Escombrada total als quarts de final del 
Campionat d’Espanya Cadet. L’Unicaja ha 

La Penya Cadet F cau a quarts de final 
del Campionat d’Espanya

imposat la seva superioritat en aspecte fí-
sic, però la Penya no ha pogut demostrar 
que individualment el seu talent és supe-
rior. 
L’equip verd-i-negre ha sortit amb tota 
l’energia a l’inici de partit, guanyant el pri-
mer quart per la mínima (12-13) a partir 

de defenses sòlides i transicions ràpides 
en atac. A mesura que el matx ha anat 
avançant, les piles de la Penya s’han anat 
diluint mentre que les de l’equip andalús 
seguien a màxima energia. L’Unicaja ha 
anotat un parcial ràpid que ha estirat les 
diferències fins als vuit punts a la mitja 

L’Infantil A masculí de la 
Penya, segon de Catalunya

Foto: penya.com

Foto: penya.com
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Les verd-i-negres s’han vist superades contra un Unicaja de Màlaga 
físicament molt superior

part (30-22). A la represa, el conjunt verd-
i-negre ha accelerat el ritme del partit, però 
l’intercanvi continu de cistelles ha afavorit 
al rival. L’equip de Carles Boada s’ha pre-
cipitat en molts atacs i ha pagat car el lent 
balanç defensiu. La paciència de l’Unicaja 
ha tingut el seu premi marxant +12 a l’últim 
quart i amb el partit vist per a sentència. En 
els darrers deu minuts, l’equip verd-i-ne-
gre n’ha estat cinc sense anotar cap punt, 
fet decisiu per caure en un partit on no s’ha 
estat a l’alçada en molts minuts. Tot i la de-
rrota, gran paper del Cadet A de la Penya 
que ha tornat a consolidar-se com un dels 
8 millors equips d’Espanya en aquesta ca-
tegoria. Les verd-i-negres encara seguiran 
jugant el torneig a Santiago de Compos-
tela, lluitant per aconseguir quedar en la 
millor posició d’entre les 5-8.
Una molt bona generació verd-i-negra, la 
2008, on jugadores com Laia Nieto, Clàu-
dia Flores o Aisha Diop són fixes a la se-
lecció catalana i dinàmica amb la selecció 
nacional



El Cadet masculí també cau a quarts de final
El Barça no ha donat cap opció al conjunt verd-i-negre (60-75) i s’acomiada 
de les medalles als Campionats d’Espanya

Fotos: penya.com

En una temporada marcada per lesions 
de jugadors referents, Saba Merebash-
vili i, especialment, Diego Niebla (que 
no ha disputat els Campionats de Cata-
lunya i Espanya), sumat a la gran càrre-
ga d’entrenaments i partits de molts 
jugadors s’ha notat en tema de desgast 
de bateries en aquest tram final de tem-
porada. També, l’absència d’un referent 
interior físic per poder competir als po-
tents de Barça, Manresa, o Madrid. 
El tercer lloc a Catalunya ja era un 
presagi del que podria arribar a ser 
els Campionats d’Espanya, però l’inici 
va ser molt bo. A la fase de grups es 
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va veure un equip verd-i-negre alegre 
i ràpid, arrasant als tres rivals (CBA 
Maristas, Club Melilla i Balidea Obra-
doiro).
A vuitens de final, contra el Movistar 
Estudiantes, una excel·lent segona part 
va servir per accedir a quarts i consoli-
dar-se entre els millors vuit equips del 
país, però amb símptomes de falta d’ar-
mes quan davant hi havia un equip po-
tent. A quarts de final, el Barça ha estat 
superior, tot el matx, sense deixar que 
els verd-i-negres tinguessin l’oportu-
nitat de capgirar el matx en qualsevol 
moment. Tot i la derrota (60-75), el Ca-
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det A de la Penya no s’ha rendit en 
cap moment, ha tret orgull i ha llui-
tat fins al final contra el gran favorit 
(junt al Madrid) per emportar-se el 
títol. El poder físic dels blaugranes 
ha estat decisiu. Tampoc ha ajudat 
gran part d’individualisme en molts 
moments del matx.
La generació 2008 deixa els noms de 
Elyjah Rebetez, Pau Bermejo i Diego 
Niebla com els màxims exponents, 
mentre que la generació que serà 

Cadet A la temporada vinent, la 2009, 
Nil Poza i Humbert Ruiz són els màxims 
referents. En la 2009 es fitxarà un pí-
vot i un base-escorta per pujar el nive-
ll de la plantilla. Ara, un cop acabada 
les temporades del Júnior (eliminats a 
fase  grups) i Cadet, cal veure el futur 
que prendrà la Penya en els equips de 
formació: si continuar el mateix model 
d’exit de prioritzar el jugador, o adap-
tar-se als nous temps i fitxar el que si-
gui per buscar només la victòria.



Un doblet de Toni Larrosa marca les diferències

El tècnic escapulat reconeix la superioritat maresmenca

Albadalejo en roda de premsa 

Gerard Albadalejo “L’elimatòria es troba al 50%”

Foto: Flash Bdn 

A la finalització del partit l’entrenador 
escapulat, Gerard Albadalejo, va re-
conèixer el bon partit del Vilassar: “Fins 
al segon gol han sigut superiors. Han 
confirmat que són un equip que juguen 
molt bé a futbol”. El tècnic remarcava el 
missatge que havia transmès als vesti-
dors durant el descans: “Els he dit que 
tinguessin paciència, que això és molt 
llarg. No és el mateix un partit de lliga 
regular que una eliminatòria. El més 
important era no perdre la segona part”. 
Albadalejo no dona per tancada l’elimi-
natòria:” Hem aconseguit un avantatge 
de tres gols. L’eliminatòria es troba a un 
50%. Crec que havia començat 60 a 40, 
però l’hem igualat”.

L’Hospi agafa avantage
L’altre eliminatoria del play off d’as-
cens enfronta a l’AE Prat contra el CE 
L’Hospitalet. En el partit d’anada, els 
riberencs van guanayar al Sagnier per 0 
a 1. Amb el partit de tornada a la Feixa 
Llarga, l’equip classificat en segon lloc 
a la lliga té a tocar l’aacès a la següen 
ronda, en la qual també gaudiria de 
l’avantage de tenir el partit de tornada 
al seu camp

El Badalona va deixar mig sen-
tenciada la primera eliminatòria 
del play off d’ascens a 2a RFEF. 
Malgrat la contundència del re-
sultat, el partit no va ser gens 
fàcil per als escapulats, els quals 
es van veure superats pel Vilas-
sar en moltes fases del partit. Els 
dos gols de Toni Larrosa van ser 
determinant per anar amb una 
boina renda al Municipal Xevi 
Ramon.
Els maresmencs van començar 
dominant, gaudint d’una primera 
aproximació que va obligar a in-
tervenir a Craviotto. Al Badalona 
li costava passar de mig camp 
fins que, al minut 17, va arribar la 
primera genialitat de Toni Larro-
sa. Una conducció de pilota fins 
a la frontal va servir per superar, 
amb el seu xut, al porter visitant. 
Al Badalona se li posava de cara 
l’eliminatòria, però va continuant 
essent el Vilassar qui més s’apro-
ximava a l’àrea contrària.

El Badalona encarrila l’eliminatòria (3-0)
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La segona part va continuar amb 
el mateix guió, amb una pilota al 
travesser dels blanc-i-vermells. 
Gerard Albadalejo va tornar a en-
certar amb els canvis. L’entrada 
de Carlos Martínez, Willy i Hugo 
Caroz, van donar una nova em-
penta, malgrat que els visitants 
ho continuaven intentant. Al mi-
nut 79 va arribar una nova ge-
nialitat de Toni Larrosa, després 
de rebre una pilota a l’interior de 
l’àrea, va sumar el segon gol del 
partit. Amb el 2 a 0 el Vilassar es 
va descompondre, arribant el ter-
cer gol del juvenil Juan Valverde 
després d’una recuperació esca-
pulada a la línia de tres quarts.
Amb aquest resultat, el Badalona 
anirà a Vilassar amb una certa 
tranquil·litat, després d’assolir 
aquest avantatge. La solvència 
defensiva mostrada pels esca-
pulats durant aquesta temporada 
ha de ser garantia en un camp de 
reduïdes dimensions.



FUTBOL COMARCAL

La Unificació Llefià s’acomiada amb victoria
La festa del Lloreda acab amb una intrascendent derrota

Alba Gordo marxa del Seagull

Foto: Manel Expósito 

Foto d’arxiu  

En una darrera jornada de futbol 
territorial amb tot el peix venut per 
als equips badalonins, la Unifica-
ció Llefià s’acomiadava de Primera 
Catalana amb victòria per 3 a 2 
contra l’Aguaire, un partit amb dos 
equips descendits. Els de Jordi 
Souto guanyaven al descans per 3 
a 0, amb gol de Pol Juárez i doblet 
d’Oscar. Els lleidatans van retallar 
distàncies a la segona part fins al 
resultat final. A la Tercera Catalana, 
el Lloreda celebrava, a casa, l’as-
cens assolit la setmana anterior. 
Els de Carlos Cuevas, amb res en 
joc, van caure per un contundent 
1 a 5 contra l’Esquerra de l’Eixam-
ple. El Bufalà tancava la temporada 
amb un empat a zero contra el San 
Lorenzo, menter que la Salut-Pe-
re Gol aconseguia un empat amb 
un espectacular 6 a 6 al camp del 
Cèltic. El Young Talent perdia a 
casa contra el segon classificat, la 
Guineueta B, per la mínima (0-1). 

Dos dies després de la finalització 
del campionat de lliga, la jugadora 
badalonina, Alba Gordo, anunciava 
la seva marxa del Seagull després 
de 23 anys. La ja exjugadora gavi-
na esgrimeix els motius de la seva 
marxa: “Crec que aquest any no 
s’estava competint bé. Manquen 
recursos econòmics i, sobretot, jo 
veia que no podia fer més ni per mi 
ni per l’equip. Era difícil poder com-
petir contra mi mateix, i crec que ha 
arribat el moment de prendre la de-
cisió”. En aquests vint-i-tres anys 
Alba Gordo ha viscut tota l’evolució 
del Seagull amb moments positius 
i alguns de negatius. La jugadora 
es queda amb la part més positi-
va dels anys viscuts: “Em quedo 
amb els anys de futbol base en els 
quals vam guanyar algunes Copes 
Catalunya o vam quedar segones, 
i també amb els anys viscuts amb 
Jordi Ferron, en els quals vam es-
tar a punt de tocar la glòria i pujar 
a primera”. Als seus 33 anys Alba 

Gordo no es planteja, ara mateix, 
continua jugant a futbol: “Ara ma-
teix el futbol no és el meu princi-
pal objectiu. Ara estic finalitzant 
uns estudis i vull treballar d’això. 
Aquesta és la meva prioritat”. Al 
marge d’Alba Gordo, una altra his-
tòrica jugadora del Seagull, Xènia 
Royo, també ha anunciat la seva 
marxa del club.

Renovació de Yoose
Al marge de les dues baixes, el 
Seagull ha anunciat la renovació de 
la seva davantera Yosse González. 
La propera será la tercera tempora-
da en la seva segona etapa al club. 
Yosse va ser gavina durant els anys 
gloriosos de l’equip, en els quals es 
va quedar a les portes de l’ascens a 
Lliga F, amb Jordi Ferron a la ban-
queta, essent la principal referencia 
a la davantera badalonina. Després 
de passar pel Levante las Planas, 
amb ascens a la máxima categoria, 
al 2022 va tornar al Seagull

El descens de l’equip de Badalona 
Sud quedarà compensat per l’as-
cens del seu equip B, campió del 
grup 17 de Quarta Catalana.

Derbi a Segona Catalana
Un cop finalitzada la temporada, 
l’ascens del Lloreda i el descens 
de la Unificació Llefià propicia que 
la propera temporada hi hagi derbi 
badaloní a Segona Catalana, cate-
goria que aquesta temporada no 
ha comptat amb la participación de 
cap equip badaloní. L’ascens del 
Young Talent B, en compensació 
al descens del seu primer equip, 
propicia que a la Tercera Catala-
na també es disputi un derbi, en 
aquest cas contra el Bufalà. A la 
mateixa categoria també militarà 
el Montsant, l’equip barceloní que, 
des de fa algunes temporades, 
juga els seus partits com a local a 
Badalona. En canvi, la Salut-Pere 
Gol ha baixat a Quarta Catalana

La jugadora badalonina deixa l’entitat després de 23 anys
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Quim Franch, el líder d’un meteòric ascens 
El jugador badaloní és el referent de l’Ademar

Una de les grans notícies que ens ha 
deixat el final d’aquesta temporada al 
bàsquet badaloní, ha sigut l’ascens de 
Maristes Ademar a Supercopa, la nova 
màxima categoria del bàsquet català. 
Un dels seus principals referents, tant 
a la pista com sobretot al vestidor, és 
en Quim Franch. Aquest és el segon 
ascens del jugador badaloní amb l’Ade-
mar, abans a Lliga EBA i ara a aquesta 

nova categoria creada aquesta tempora-
da. Abans ja ho havia fet amb el Boet 
Mataró. Franch es mostra molt orgullos 
i content del que han aconseguit: “hem 
aconseguit un ascens que ningú s’es-
perava. A la jornada 12 anàvem 6-6, i 
el nostre objectiu era acabar amb un 
balanç positiu de victòries i derrotes”. 
A més de jugador i entrenador, Quim 
Franch és el principal referent institu- L’Ademar disputarà la final de Copa Catalunya 

Foto: Flash Bdn 

cional de l’entitat. Aquest fet que fa que 
encara valori més el com ho han acon-
seguit: “ho hem fet amb quatre jugadors 
que la passada temporada jugaven al 
sènior b, a Segona Catalana, seguint la 
filosofia del club, confiar en la gent de 
la casa”.

Segona volta quasi perfecta
L’Ademar només ha perdut un partit en 
tota la segona volta. Aquest va ser a la 
pista del segon classificat, Claret, per 
dos punts. El fet de salvar l’average ha 
propiciat l’ascens. Quim Franch valora 
la importància del grup i la comunió en-
tre entrenador i jugadors: “Hem entès el 
que ens volia transmetre el nostre entre-
nador, Iñaki Torralbo. Ningú comptava 
amb nosaltres i, a base de treball, con-
fiança dels uns amb els altres, i creure 
en la filosofia de l’entrenador, hem anat 
creixent fins a aconseguir-lo”.
L’aler valora haver aconseguit un nou 
ascens amb el seu company Marc Her-
moso, amb el qual ha assolit el seu 

tercer ascens formant part del mateix 
equip: “Fa deu anys que juguem junts. 
Vam aconseguir ascens amb el Boet i els 
dos amb l’Ademar. Per mi és un orgu-
ll fer-lo, a més, amb el club de la teva 
vida”.

La traca final
Aquest cap de semana els tres equips 
badalonins que han assolit l’ascens 
disputaran els campionats de Catalun-
ya de les seves respectives categories. 
L’Ademar jugarà dissabte, la final de 
Copa Catalunya contra el Tecla Sala 
a l’Hospitalet. L’equip femení b de la 
Penya jugarà, diumenge a les 19h a 
la Plana, la final de Primera Catala-
na contra el Grup Barna. La UB Llefià 
disputarà Mollerussa la Final Four de 
Primera Catalana masculina. Dissabte 
jugarà el partit de semifinals contra el 
Granollers B,. El guanyador es veurà 
a la final contra el vencedor del partit 
entre l’equiup anfitrió, Mollerussa, i el 
Bàsquet Ribes
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El Sant Josep celebra 60 anys 
d’hoquei a Badalona

Foto: Arxiu

La UGE Badalona, cinquena al 
Torneig Nacional DNA a madrid

La Llauna no pot revalidar 
el títol
Després de la victòria a la final 
de la fase provincial de Barce-
lona jugada a l’Olímpic, l’IES la 
Llauna va disputar la fase final 
nacional de la Copa Colegial a la 
localitat madrilenya de Pozuelo 
de Alarcón- Els badalonins arri-
baven a Madrid com a campions 
vigents. L’equip, entrenat per 
Joan Balada, va superar la fase 
de grups amb una certa facilitat. 
Primer guanyaven per un clar 
54 a 25 a Unamuino de Vitoria. 
Després s’imposarien per 47 
a 33 davant Maristes de Valla-

Els integrants de la UGE 

El CTT Badalona ha participat 
amb 4 palistes (Roger Quesada, 
Mariona Bachs, Joan Granados i 
Eva Pagèze) a la prova celebrada 
del 13 al 19 de maig al Palau d’Es-
ports i Congressos de Platja d’Aro 
del prestigiós Circuit Mundial de 
Joves. Han competit gairebé 200 
palistes, en categoria femenina i 
masculina, de 25 països diferents, 
des de la categoria Sots 11 fins a 
la Sots 19 en individual i en Sots 
15 i Sots 19 en dobles mixtes. 
En Roger Quesada va quedar 5è 
en Individual Sots 13 en caure 

4 Palistes del CTT 
Badalona al WTT Youth 
Contender d’Espanya

Acció del partit de semifinals 

membre de:Edita: Enter Gestió Comunicativa, S.L Direcció: Ivan Rodriguez, direccio@gestiocomunicativa.com · Redactors: Albert Sancho, Ferran Pursals, José Manuel Hernández 
· Maquetació: Marc Gasau  · www.diaridebadalona.com · Publicitat: Eduard Monterde www.publicitat@gestiocomunicativa.com · Redacció: redaccio@diaridebadalona.
com · 93 250 24 60 Impressió: IMPRINTSA · Dipòsit legal: B-39.671-2004. La publicació no es fa responsable de les opinions i els articles dels seus col·laboradors.

Aquest passat diumenge es va 
celebrar el 2n Torneig Ciutat 
de Badalona d’hoquei patins al 
Complex Esportiu Can Caban-
yes. Aquest torneig coincideix 
amb el 60è aniversari de l’arri-
bada de l’hoquei a la ciutat, de 
la mà del Club Hoquei Sant 
Josep. Durant aquesta jornada 
es van disputar partits de totes 
les categories amb la participa-

El passat cap de setmana es va dis-
putar a la pista coberta de Gallur 
(Madrid) el III Torneig Nacional DNA 
“Dynamic New Atlhetics”, compe-
tició per equips mixtos d’atletisme 
per a atletes del 2010 - 2011 de 
Centres Escolars de Secundària i 
Escoles d’Atletisme. A la Final Na-
cional van participar 12 equips d’11 
comunitats diferents, que prèvia-

ment havien estat seleccionats per 
les seves respectives Federacions 
Autonòmiques. Els equips estaven 
formats per 4 integrants masculins i 
4 integrants femenines nascuts entre 
el 2010 i el 2011. El dissabte es van 
disputar dues semifinals de sis enti-
tats, passant a la final del diumenge 
els tres millors clubs o escoles de 
cada grup. A la semifinal que partici-

pava la UGE, els atletes badalonins 
van quedar en segon lloc per darre-
re del club Zenit de Saragossa. A la 
final disputada diumenge, la UGE 
va  finalitzar a la cinquena plaça, 
sent superats per entitats amb gran 
tradició en l’atletisme de promoció 
com l’Atletisme Albacete, Zenit de 
Saragossa i l’Unicaja de Jaén.
La gran actuació col·lectiva de la 
UGE Badalona es va forjar en què 
tots els atletes van millorar les se-
ves marques personals i incús, van 
estar lluitant fins a l’última volta 
del relleu de “la Caça” per a pujar 
en tercer lloc al calaix del podi. El 
relleu de la Caça (600m - 200m - 
400m - 800m) és el que determina-
va la classificació final. La resta de 
proves servien per confeccionar una 
classificació segons les diferents 
posicions en cadascuna d’elles. 
Mitjançant aquesta classificació es 
permetia donar la sortida al relleu 
de la Caça de manera escalonada, 
traduint-se en segons de retard 
en funció dels punts que s’havien 
aconseguit

dolid. En el partit de semifinals 
contra el Novaschool de Màlaga, 
la Llauna perdia per 41 a 47, un 
partit en el qual, els badalonins, 
van anar sempre pel darrere en 
el marcador. L’equip de Bada-
lona es veia abocat a disputar 
el partit per al bronze contra un 
altre equip malagueny, el Salli-
ver: Malgrat el bon partit d’Aleix 
Sempre i Àlex Furones. amb 16 
punts cadascú, la victòria va ser 
andalusa, (58-52). El jugador 
badaloní, Aleix Sempere, va en-
trar al cinc ideal del torneig.

ció d’equips del Martinenc, el 
Prat i Les Franqueses. La gran 
novetat va ser la celebració 
d’un partit de categoria sénior, 
després de vint-i-cinc anys 
sense disputar-se un partit de 
la máxima categoria. El Sant 
Josep tornarà a tenir equip sé-
nior la temporada vinent, amb 
la totalitat dels seus jugadors 
essent de Badalona, el qual 

competirà a Tercera Catalana. 
Diumenge van perdre per la 
mínima contra el Martinenc (2-
3). Martí Monés va ser l’autor 
del primer gol. La jornada va 
comptar amb l’assistència de 
representants de la Federació 
Catalana, de l’Ajuntament de 
Badalona, i d’exjugadors del 
club, entre ells, l’exjugador del 
FC Barcelona, Hèctor Venteo.

a quarts contra el que seria al 
final campió, el català Ladimir 
Mayorov, i 9è en Dobles mixtes 
Sub15. Mentre que en Joan Gra-
nados, que s’estrenava en aquest 
circuit amb onze anys, va assolir 
un meritori 9è lloc en Individuals 
Sots 13. Destacar també com la 
jugadora francesa Eva Pagèze va 
aconseguir una excel·lent 5a po-
sició en Individuals Sots 15. La 
Mariona Bachs no va poder clas-
sificar-se pel quadre final Sots 17 
ni pel Sots 19 en individuals tot i 
desplegar un bon joc.

Els quatre palistes badalonins 

Club Hoquei Sant Josep 
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